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                      KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 26  TOPOLANY 

______________________________________________________________ 

Zápis z veřejného jednání ze dne 5. 11.  2019 

 

v kanceláři  detašovaného pracoviště MMOl Topolany od 18.30 hod., komise     

je usnášeníschopná 

1. Přítomni: 

Členové KMČ:  Koutková Alena ml, Poláková Dagmar, Bc. Prosecká Irena,  

Vařeková Eva,  Roubalíková Jana, Stodůlka Václav,  Pospíšil Mojmír, Dušan 

Vilímec ml. – dostavil se později - omluven 

Host – Bc. Jana Půrová, p. František Psota, p. Koutek Roman  

Městská policie – Michal Dvořák  

Zapisovatel – Vařeková, ověřovatel zápisu Bc. Prosecká 

Schůze nahrávána pro potřeby komise a  A. Koutkovou ml. 

 

Projednáno s  Městskou policii   

 

- - Nevhodně zaparkovaná auta před Gruntem brání často průjezdu autobusů 

MHD, bude nutné řešit, např. vymezením  vozovky plnou čárou – možnosti 

budou prověřeny – jednat s Dopravním podnikem – zajistí Vařeková  

- - průjezd kamionů ul. Bílkova – jednáno s ing. Černým, odbor dopravy, 

přislíbeno umístění radaru, evidujícího počet projíždějících kamionů  

- - MP přislíbila umístění radaru, sloužícího k detekci počtu vozidel, 

nedodržujících předepsanou rychlost ve směru od Ústína, jsme zařazeni do 

pořadníku, bude prověřena možnost umístění na sloup veřejného osvětlení 

- - Předsedkyně prověří využitelnost radaru v komisích, které ho používají -  

v současné době není provedeno vyhodnocení 



 

 

- - Kontrola pořádku při sběrové sobotě – bez připomínek                                       

- - V Moravském gruntu bude 8. 12. zabijačka, MP požádána  o součinnost při 

případných problémech s parkováním 

 

  

 

 

Různé :  

 

- - Posunutí věšáku na prádlo na hřišti za školou – úkol trvá,  zajistí                     

J. Roubalíková                                                                                                                                              

- -  Vlastníky pozemků vhodných k obnově polních cest a stávající nájemní  

smlouvy prověří  A. Koutková ml., I. Prosecká, J. Roubalíková, připraví návrh 

žádosti na magistrát. Materiál je v řešení. Úkol trvá. 

- - Vysazení keřů před školou – nabídku zpracovává a připravuje ocenění odbor 

zeleně,  ing. Štěpánková podá informace, financování  z prostředků komise – 

zajišťuje  I. Prosecká, informace podá v prosinci   

- - Koš u informační tabule u kaple byl nově zařazen do plánu vývozu odpadků   

- - Požádáno o kontejner na bioodpad pro komisi – přislíbeno koncem listopadu 

- -  Kontejner na směsný odpad naproti hasičárny nelze umístit, tyto kontejnery 

jsou pouze pro fyzické osoby 

- - Uvolněny nebytové prostory v bývalé škole – fotoatelier , schváleno požádat o 

tuto místnost pro potřeby komise, prozatím jako sklad, schváleno, zajistí 

Vařeková   hlasování - 8 pro  

- - Předzahrádky u restaurací – podle seznamu z magistrátu není v naší městské 

části požadavek na venkovní předzahrádky v zeleni  

- - V kanceláři byla provedena revize plynu 

- - Byly ořezány topoly u potoka a  vrba na hřišti, A. Koutkovou navrženo využití 

špalků z vrby k sezení u workoutu 

- - Ampliony veřejného rozhlasu – pojistná událost – byly vráceny na sloup 

veřejného osvětlení 

- - p. Psota požádal komisi o dořešení pojistné události z října 2018 – zničený 

radar ve směru od Ústína, poskytl protokol o havárii 

- - p. Koutek navrhl připomenutí výročí 17. listopadu 

 

 

 

 



 

 

 

 

Proběhlé kulturní akce: 

- oslavy 28. října – lampionový průvod, květiny a svíčky k pomníkům – zajistila 

KMČ 

- dýňobraní  a lampionový průvod – zajistili hasiči  

- uspávání broučků – zajistila hernička 

- školení Červeného kříže – zajistila J. Roubalíková 

 

 

Připravovaná akce:  

Rozsvěcení vánočního stromku a adventní výstava – sobota 30. 11.  

Organizace rozsvěcení  - 7.000,-  - schváleno - 5 pro, 1 proti, 2 se zdrželi  

Občerstvení – návrh 3.000,- 7 pro, 1 proti -  členové byli upozorněni, že magistrát 

nepřijme účty za potraviny a alkohol                                                             

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

čerpání financí z rozpočtu komise                                                                                                                                                                                                                    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

- - příspěvek Topolanské herničce – 2.000,- Kč, v listopadu čerpáno 487,- / 

hernička již obdržela při začátku činnosti příspěvek 3.906,- Kč/ - Bc. Půrová 

opakovaně požadovala vysvětlení – členové komise jí odpověděli                                                                                                

- - lampionový průvod  - květiny, lampiony - 2.450,-  

- - kastrace kočky – 1.200,- 

- -   Majitel pojízdné prodejny  požaduje měsíční příspěvek  1.200,- bez DPH, - 

navrženo -  říjen, listopad, prosinec / /1452,- x 3 = 4.356,- / - schváleno         – 

hlasování 5 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

- - A. Koutková požádala o příspěvek na budky pro zpěvné ptactvo k umístění ve 

veřejném prostoru – 5.000,-  – hlasování 5 pro, 1 proti, 2 se zdrželi 

- - lavička k autobusové zastávce u kaple –   zajistí D. Poláková, předsedkyně 

prověří možnost umístění, hlasování – 5 pro, 3 proti  

- - dataprojektor –  do 20.000,- , 6 pro, 2 se zdrželi, zajišťuje A. Koutková 

Dodatečně elektronicky schváleno navýšení ceny – 22.989,- 

- - dřevěný domeček pro děti na hřiště – 6.000,- schváleno - 7 pro, 1 se zdržel, 

zajistí D. Poláková 

- - hrablo a smeták na sníh – zajistí V. Stodůlka  

- - vybavení hřiště – míče – do 2.500,- schváleno – 8 pro - zajistí V. Stodůlka 

Členové komise obdrželi tabulku s přehledem dosavadního čerpání financí   

  



 

 

Estetizace a úpravy hřiště                              

- - úprava  pozemku za hřištěm – plocha pod workoutovým prvkem bude 

vysypána mulčovací kůrou, bude hrazeno z prostředků komise - zajistí  a dodá 

cenovou nabídku V. Stodůlka – odhad 2 – 3 tis.  

Lavičky, případně další doplnění okolí workoutu odloženo na příští rok 

- - vyčištění studny a doplnění pumpou na pozemku za školou – studna vyčištěna, 

zbývá osazení novou pumpou – zajišťují hasiči                                                                                                                                   

Bude upraven přístup na hřiště za školou snížením břehu – zajistí M. Pospíšil  

                                                        

Trvající požadavky 

- -  Doplnění odpadkových košů – řeší odbor  městské zeleně a odpadového 

hospodářství – požadavek předán do Technických služeb, bude vykryto zároveň 

s požadavky jiných komisí   

                                                                                                                                                                                                                                       

Termín příští schůze  3. 12. 2019 v 18,30 hod.                                                                                                                       

Jednání jsou veřejná a občané jsou zváni, aby podávali své podněty. Mohou tak 

učinit i elektronicky na kmc26@olomouc.eu  

 

Zapsala: Eva Vařeková     
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